
Referat af møde i Baaring Banke Lokaludvalg 

Placering: Båring skole 

Dato: 7/12- 2023 

Klokkeslæt: Kl. 19.00 – ? 

 
Deltagere: Claus, Per, Line, Amalie, Nicki, Alex og Marianne 

 

 
- Delebil: Den ide ligger vi i dvale, vi fornemmer ingen eller meget lidt 

opbakningen til projektet. 

- Kulturhus: Christine og Amalie har fået lov at låne lokaler i skolens sløjdlokale, 
til at starte en billedskole op lokalt, projektet bliver en del af Middelfart 
billedskole.  

- Realdania Projekt: Har 25års jubilæum, og vil gerne donere en pavillion til 
fællesskab i et projekt, som skal fungere som test/pilotprojekt. Båring er 
udvalgt som en af de 3 testprojekter i landet. 

- Kort om byforskønnelse med biodiversitet: Amalie orienterede kort om hvor 
der bliver eller er blevet plantet stauder i byen. Projektet er startet men ikke 
slut, vi har fået 25.000 kr. af kommunen til beplantninger, der øger 
biodiversiteten. 

- Regions/sundhedslandsby: Amalie laver en hurtig ansøgning for at få del i 
puljen.  

- Dialogmøde/ Møde inviteret af Gelsted lokaludvalg: Line orienterede om 
dialogmødet og dagsordenen. 

- Kommende Nytårs kur: Vi lavede fordeling af hvem der inviterer hvem.           
Vi skal have tilmelding til arrangementet og det skal ligge efter nytår. Line 
booker multisalen, og husker at sige, at vi skal bruge de høje cafe-borde, der 
står i kælderen. Vi skal have handlet følgende: Kransekage (måske Lone kan 
skaffe noget billigt) Noget der bobler, lokalt rose-vin, noget alkoholfrit, kiks, ost 
måske lidt chips. Champagneglas, Claus undersøger om roseklubben har 
champagneglas, ellers besøger vi diverse genbrugsbutikker og ser om vi kan 
skabe et lager af duge og glas. Vedtaget drejebog for dagen. 

- Næste møde: torsdag d. 4/1-24 efter tilmeldingen er slut 



Side 2 

- Evt. Skolen har besluttet at arbejde for skolepatrulje på Byvejen, samtidig 
arbejder de i skolebestyrelsen på, at starte en støtteforening til gavn for hele 
børneuniverset og unge i Asperup/Båring op til 18 år.                                                 
Nicky har haft dialog med Middelfart Fjernvarme omkring udrulningen af 
fjernvarme og den forsinkelse der er opstået. Projektet er forsinket, men det 
kommer stadig.  

FAB venter kun på en lokalplan fra kommunen for, at starte byggeriet op ved 
mejeriet.  

   
 

 


